
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

Styrelseprotokoll 2022-08-09

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: 2022-08-09 Styrelsemöte.pdf
Storlek: 237620 byte
Hashvärde SHA256: 
3c730b768148fe13150a97cba163ede8f317f47468beae2461ec2c260a49001c

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:
Taru Helena Ylikylä
Signerat med BankID 2022-09-08 16:54 Ref: f461f4a4-5d9b-4aac-b03a-ab45b1eb4cb6

Lars Olof Lennart Carlén
Signerat med BankID 2022-09-08 15:15 Ref: 35f0e336-92be-4f0e-a0cd-158dd072f06e

AGNES THORLAKSDOTTIR
Signerat med BankID 2022-09-08 14:19 Ref: 0a68597c-21f0-45d1-afbb-7133f9a83123

 T
H

Y,
 L

O
LC

, A
T 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 

Protokoll styrelsemöte 2022-08-09 

Närvarande: Lars-Olof Carlén, Agnes Thorlaksdottir, Urban Prytz, Kathleen Berggren, Michael Bloom, 

Taru Ylikylä, Nathalie Omre 

Adjungerad: Sara Nordin 

Anmält förhinder:  Anne Weiefors, 

Inte anmält förhinder:  

 

§44 Mötets öppnande 

Ordförande Lars Olof Carlén öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 

§45 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§46 Val av protokollförare 

Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 

§47 Val av protokolljusterare 

Taru Ylikylä valdes till att jämte ordförande Lars Olof Carlén justera protokollet. 

§48 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll lästes igenom och godkändes  

Nathalie Omre anslöt till mötet 

§49 Ekonomisk rapport 

Ekonomin är god. Styrelsen har en del frågor om hur posterna fördelas. 

Preliminär resultatrapport för årets avslutade utställningar 

  Resultat Antal anmälda hundar 

Skara 15 677,97 241 

Hässleholm 43 934,06 331 

Norrköping 33 693,74 303 

Vänersborg 46 846,73 279 

Vännäs -20 582,91 165 

Eskilstuna 27 397,84 272 

Summa 146 967,43  1 591 
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§50 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordföranden: 
Uppmaning till alla om hur vi ska lösa materialförvaltningen till nästa år. 
Svelands logo ska in på hemsida, pm och kataloger. 
Utställningarnas prisbord diskuterades. 
 
Viceordförande: 
Deltog på mötet se rapport 
 
Sekreterare:  

Diarienr Beskrivning Åtgärd/behandlat/kommentar 

2022-0584 SKK har önskat kritiker från 
chihuahuaspecialen där hundar fått 0 

CC har skickat kritikerna, styrelsen noterade 
informationen 

2022-0586 Svenska Russkiy Toyklubben - RAS 2021 Styrelsen noterade informationen 

2022-0587 Stadgetolkning gällande noteringstexter Styrelsen noterade svaret 

2022-0589 Fråga från BPH kommittén  BPH-bidragsansökningar skall vara signerade 

2022-0590 Förstå hundens språk - föreläsning Noterat men marknadsförs inte  

2022-0592 Johnny Andersson som aspirantdomare SDHK avstyrker förfrågan efter dialog med CCC 

2022-0593 
2022-0594 

Alexandra Drott Staedler önskar utbilda 
sig på Bostonterrier och Pekingese 

Skickad vidare till rasklubbarna 

2022-0516 Monica Vikner Stafbergs utökning av 
rasregister 

Inkommen motivering som skickas till CC 
Avstyrkan av Mops 

 
Sara Nordin anslöt till mötet 
 
Styrelsen diskuterade den skrivelse som mopsorden, bostonterrierklubben och fransk bulldogg klubb 

skickade in till SKK angående vidareutbildning av brakycefala raser. SDHK kommer i framtiden att gå i 

linje med rasklubbarnas tankar och beslut. 

Rasklubbsrådgivningen: 
Har varit i kontakt med en rasklubb där det utryckts missnöje mellan styrelse och en grupp 
medlemmar. Arbetet fortgår. 
 
Domarkommittén: 
Redogjorde för kommitténs arbete. 
 
Utställningskommittén: 
Sveland önskar ha ett litet podium i samband med SDHKs utställning i Högbo. Utställningsansvarig 
kontaktar länsklubben i frågan.  
 
Resultat och bilder från utställningarna. En person som ansvarar för att dessa publiceras måste utses. 
 
Under året har många länsklubbar som vi har samarbetat med förlängt anmälningstiden. SDHK har 
då också förlängt. Resultatet av detta är att SDHK har haft svårt med att hålla tidsramarna för all 
dokumentation som ska tas fram och skickas ut.  
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Beslut: a t t utannonserat anmälningsdatum står fast, SDHK förlänger inte anmälningstiden för sina 
utställningar. 
 
Avelskommittén: 
Arbetar vidare med planering för SDHKs avelskonferens till hösten.  
 
PR, info och IT: 
Agnes har lagt upp en direktlänk till en mapp för publicerade protokoll. Sekreteraren behöver nu 
endast kopiera in det justerade protokollet i den mappen, så syns det automatiskt på hemsidan. 
 
§51 AU ärenden 

inga AU ärenden 

§52 Övriga ärenden 

Sara Nordin berättade att Hildeward Hoenderken informerat henne om en brakycefalkonferens i 

Holland under hösten. 

Köpahund.se – styrelsen diskuterade de texter som finns där om SDHKs raser och gav Sara Nordin i 

uppdrag att kontakta rasklubbarna för att hjälpa dem se över och uppdatera texterna. 

§53 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

Alla årets protokoll finns nu utlagda på hemsidan.  

§54 Nästa möte:  

2022-09-13 via Teams 

§55 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 

Signeras digitalt via min.ebox.nu 

Lars Olof Carlén, ordförande   Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 

Taru Ylikylä, justerare 
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Beslut: a t t utannonserat anmälningsdatum står fast, SDHK förlänger inte anmälningstiden för sina 
utställningar. 
 
Avelskommittén: 
Arbetar vidare med planering för SDHKs avelskonferens till hösten.  
 
PR, info och IT: 
Agnes har lagt upp en direktlänk till en mapp för publicerade protokoll. Sekreteraren behöver nu 
endast kopiera in det justerade protokollet i den mappen, så syns det automatiskt på hemsidan. 
 
§51 AU ärenden 


inga AU ärenden 


§52 Övriga ärenden 


Sara Nordin berättade att Hildeward Hoenderken informerat henne om en brakycefalkonferens i 


Holland under hösten. 


Köpahund.se – styrelsen diskuterade de texter som finns där om SDHKs raser och gav Sara Nordin i 


uppdrag att kontakta rasklubbarna för att hjälpa dem se över och uppdatera texterna. 


§53 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


Alla årets protokoll finns nu utlagda på hemsidan.  
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Lars Olof Carlén, ordförande   Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 


Taru Ylikylä, justerare 
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